



SHIVER ist nicht einfach nur ein Song aus dem Coldplay Debütalbum "Parachutes" (Grammy Award 2002 - Best Alternative Music Album), er steht vielmehr stellvertretend für die Magie der frühen Werke, mit denen der weltweite Erfolg von Coldplay begann. Ihr Sound euphorisch und doch fragil, melancholisch und dabei stets gefasst.

don't you shiver?

SHIVER verneigt sich vor einer der beeindruckendsten Bands dieses Millenniums. Eine mitreißende Tribute-Show, packend in all ihrer emotionalen Tiefe. Ein kompromissloses Fest für jeden Fan! Hinter jedem Beben, das uns erzittern lässt, lauert Zartheit, die uns zu Tränen rührt. Augenblicke größter Gefühle - Momente höchsten Glücks!

UK

SHIVER is not just a song from Coldplay's debut album 'Parachutes' (Grammy Award 2002 - Best Alternative Music Album), it's a homage to their original musical magic, with which Coldplay's worldwide success began. Their sound being lavishly euphoric, yet fragile. Pensive but ultimately true-blue.

don't you shiver?

SHIVER bows to one of the most impressive bands that this millennium has bestowed upon us. A wonderfully captivating tribute-show, packed with all the emotional profoundness that is certain to be a boundless celebration for any Coldplay fan! Behind every beat that makes us quiver, appears a tenderness that may move us to tears. Moments of pure joy and overwhelming emotion! Let yourself be taken away with SHIVER!

Pressekontakt:

AAOO Concerts
Inh.: Wolfgang Allroggen
St.-Michael-Str. 3
94377 Steinach
Telefon: 09428-9476376
E-Mail: info@aaoo-concerts.de